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Les mesures per contenir
la segona onada de la Co-
vid 19 asfixien. El munici-
pi de Barcelona i el sector
dels centres comercials
esperen que el Procicat es
pronunciï en la reunió
d’avui de manera favora-
ble a la seva petició de rela-
xar les mesures de confi-
nament municipal i de
tancament de les grans su-
perfícies.

Els regidors de Salut i
Seguretat de Barcelona,
Gemma Tarafa i Albert
Batlle, respectivament, es
van reunir ahir amb repre-
sentants de la Generalitat
per exposar-los la necessi-
tat d’ampliar el confina-
ment de Barcelona a tota
l’àrea metropolitana per
alleujar la pressió els caps
de setmana. Batlle va re-
cordar que la capital del
país té una densitat de
16.000 persones per quilò-

metre quadrat i que si el
marc de confinament
s’amplia a tota l’àrea me-
tropolitana aquesta densi-
tat baixa a 5.000 perso-
nes.

L’Ajuntament no vol
que es repeteixin imatges
com les d’aquest cap de
setmana passat, amb
grans aglomeracions al
centre i per això vol am-
pliar el perímetre de confi-
nament i, a més, també
demana que es relaxin les
mesures restrictives que
impedeixen als centres co-
mercials funcionar amb
normalitat.

L’associació que agrupa
aquests centres comer-
cials havia demanat al
TSJC que revoqués les me-
sures dictades pel Proci-
cat, però el tribunal ho ha
desestimat, en una resolu-
ció feta pública ahir. El
conseller d’Interior, Mi-
quel Sàmper, va donar a
entendre ahir que, si s’a-
consegueix una ventilació

suficient per minimitzar
el risc de contagi del coro-
navirus, els centres co-
mercials podrien recupe-
rar la normalitat.

Els que també han de-
manat que es millori la se-
va situació són els restau-
rants, que demanen poder
tenir taules d’un mínim de
deu persones per Nadal,
superant la limitació ac-
tual de sis comensals.
També demanen que
s’allargui l’horari de confi-
nament nocturn per po-
der treballar amb més nor-
malitat a la franja dels so-
pars. Amb vista al Nadal,
Barcelona disposarà un
reforç especial d’agents de
la Guàrdia Urbana que tin-
dran, entre altres mis-
sions, regular els fluxos
dels vianants al carrer.

En casos de grans con-
centracions de persones
s’actuarà per dirigir els
moviments de masses per-
què es desplaci en un sol
sentit de la marxa.

Jordi Panyella
BARCELONA

a Les restriccions en centres comercials es podrien
relaxar a La Guàrdia Urbana dirigirà els fluxos de vianants

Barcelona vol
un confinament
metropolità

“Una situació descontrolada,
clínicament molt complica-
da”, que ha comportat la mort
de 42 persones. Aquests són
els elements que han portat
Salut a obrir un expedient a la
residència Fiella de Tremp,
absolutament superada pels
estralls de la Covid-19. El pri-
mer positiu es va detectar el
19 de novembre i en la prime-
ra visita a la residència el dia
21 de novembre ja es va de-

Control policial a la plaça de les Glòries pel confinament municipal ■ JOSEP LOSADA / ARXIU

tectar un ús incorrecte dels
EPI, una mala sectorització
dels pacients o un ús negli-
gent dels residus. La interven-
ció del centre es va fer el dia
28 i, dos dies després, es va
obrir un expedient sanciona-
dor per determinar si l’equip
de gestió de la residència hi
podia continuar al capdavant.
Els dies 25, 27 i 28 de novem-
bre, Salut Pública va redactar
uns informes en què es van

detectar “irregularitats” en
els protocols Covid-19 i “mol-
tes mancances” en la gestió
de la informació, segons va
explicar ahir la gerent de la re-
gió sanitària de Lleida i la re-
gió sanitària de l’Alt Pirineu i
Aran, Divina Farreny. La situa-
ció del centre és de 78 resi-
dents positius, 13 hospitalit-
zats per Covid-19, 42 perso-
nes mortes per la Covid-19 i
tres per altres patologies.

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — —

Expedient a la residència de Tremp, amb 42 morts

Mentre el Regne Unit ha
escrit per a la història el
nom de Margaret Keenan i
de William Shakespeare
com a primers vacunats,
Pedro Sánchez guarda
amb zel el seu protocol i
promet “vacunar-se públi-
cament” com a exemple
quan arribi el moment. El
ministre de Sanitat, Salva-
dor Illa, però, va avançar
ahir que les vacunes arri-
baran “abans d’un mes” i

que seran igual de segures
que les ja aprovades al ca-
lendari de vacunació.

A la comissió de Sanitat
del Congrés, Illa va revelar

que el registre de vacuna-
ció, que identificarà cada
pacient i cada dosi i tipus
de vacuna, “funcionarà
des del moment en què
s’administrin les primeres
dosis” i en coordinació
amb les comunitats.

La xifra oficial de morts
pel virus viu un sotrac: a la
dada de Sanitat de 27.127,
l’INE –igualment estatal–
n’hi suma 18.557 i els ele-
va a 45.684 després de
computar identificats
(32.652) amb PCR i sospi-
tosos (13.032). Illa, que hi
veu una “desviació molt
menor”, es defensa: “Coin-
cidiran que és esforç de
transparència, no? Per-
què l’INE no depèn del PP,
que jo sàpiga.” ■

David Portabella
MADRID

a L’INE eleva ara a
45.684 els morts per
Covid-19, 18.557 més
que la xifra de Sanitat

Illa avança que la vacuna
arribarà abans d’un mes

El ministre Illa ahir a la
comissió de Sanitat del
Congrés ■ CHEMA MOYA / EFE

Ajuntament de Gavà
Area de Nova Governança i
Serveis Generals

ANUNCI
ANUNCI d’exposició pública de l’acord provisional de modificació d’ordenança fiscal per a l’exer-
cici 2021 aprovat pel Ple de l’Ajuntament de Gavà de data 26 de novembre de 2020.
En compliment del que disposa l’article 17 del Text refós de la Llei reguladora de les hisendes lo-
cals aprovat pel Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, s’anuncia que l’Ajuntament, en ses-
sió del Ple de data 4 de juny de 2020, ha aprovat la modificació inicial de l’ordenança fiscal se-
güent:
Primer. Aprovar provisionalment per a l’exercici 2021 la modificació de l’Ordenança fiscal que a
continuació es relaciona, així com el seu text refós:

Número ordenança Tribut regulat
Ordenança fiscal núm. 14 Taxa per la utilització privativa o l’aprofitament especial de 

l’espai i la via pública i equipaments municipals.
Segon. Aquest acord se sotmet a informació pública i audiència dels interessats per un termini de
30 dies, comptat des del següent al de la publicació d’aquest anunci en el Butlletí Oficial de la
Província. Durant l’esmentat termini podrà ser examinat l’expedient i els interessats podran pre-
sentar-hi les reclamacions que creguin oportunes, d'acord amb el que estableix l’article 17 del
Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora
de les hisendes locals.
Aquest anunci estarà exposat en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament durant 30 dies, comptats des
del següent al de la publicació en el Butlletí Oficial de la Província, i es publicarà, igualment, en
un diari dels de major difusió de la província.
Cal significar que, en el cas que no es presentin reclamacions, aquest acord fins llavors provisio-
nal s’entendrà definitivament adoptat.
Gavà, en la data de la signatura digital
Per ordre de la Sra. Alcaldessa, El tinent d’alcalde de Nova Governança i Serveis Generals, Jordi
Tort i Reina
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Ajuntament de
Sant Quirze del Vallès

ANUNCI
El Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària
del dia 26 de novembre de 2020, ha apro-
vat inicialment, i definitivament si no és ob-
jecte de reclamacions, la nova Ordenança
municipal de circulació de vianants i vehi-
cles en via pública i espais col·lectius de
Sant Quirze del Vallès.

L’acord i el text íntegre aprovat se sotmeten
a informació pública, mitjançant la publica-
ció d’aquest anunci al Butlletí Oficial de la
Província, al Diari Oficial de la Generalitat
de Catalunya, en un dels mitjans de comu-
nicació escrita diària i al tauler d’anuncis
municipal, per un període de trenta dies
hàbils comptat des de l’endemà de la da-
rrera de les publicacions, a fi i efecte que
es puguin examinar i presentar-hi les al·le-
gacions que es creguin convenients.

L’expedient es podrà consultar al web mu-
nicipal, a l’apartat Ajuntament-Seu electrò-
nica/Territori i Medi Ambient/Projectes en
curs i informació pública, ubicat a la còpia
del present edicte que consta exposat a l’e-
Tauler municipal, a fi i efecte que es pugui
examinar i presentar-hi les al·legacions que
es considerin convenients.

L’acte és de tràmit, no posa fi a la via admi-
nistrativa i no pot ser impugnat separada-
ment. Tanmateix, els legitimats activament
poden interposar qualsevol recurs ajustat a
dret.

Sant Quirze del Vallès, 3 de desembre de
2020

L’alcaldessa,

Elisabeth Oliveras i Jorba

cfarre
Resaltado
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La justícia belga es tornarà
a pronunciar el pròxim 7
de gener sobre l’extradició
de l’exconseller Lluís Puig.
Després d’una vista pel re-
curs contra la denegació de
l’euroordre en primera ins-
tància, el Tribunal d’Apel-
lació de Brussel·les va co-
municar ahir a les parts
que prendrà una decisió
just després del dia de Reis.

“Ara amb tranquil·litat
a passar Nadal amb cal-
ma”, va dir ahir Puig, ara
candidat a les primàries de
Junts per a les eleccions
del 14-F. Si farà campanya
des de la presó o lliure a
Brussel·les és a les mans de
Bèlgica, on fa més de tres
anys que lluita contra els
intents d’extradició de
l’Estat espanyol.

El d’ara és el tercer. El
Tribunal Suprem el recla-
ma per un delicte de mal-
versació vinculat a l’orga-
nització del referèndum de
l’1-O. Tanmateix, la Cam-
bra del Consell, primera
instància, li va denegar a
l’agost la petició en consi-
derar que no té competèn-
cies per jutjar-lo en aquest
cas. Un revés per al Su-
prem que es va basar, en
part, en la resolució del
Grup de Treball sobre De-
tencions Arbitràries de les
Nacions Unides, encara

ignorada per la judicatura
espanyola.

En línia amb la posició
de l’Estat espanyol, la fisca-
lia belga va impugnar poc
després el rebuig de l’eu-
roordre davant del Tribu-
nal d’Apel·lació de Brus-
sel·les, que ahir va celebrar
la primera vista pel recurs.
Una audiència de més de
tres hores en què les parts
van presentar les seves al-
legacions respecte a la
qüestió de la competència
del Suprem, però també
sobre el fons d’aquest cas

sensible políticament.

Valoració positiva
A la sortida dels jutjats i vi-
siblement emocionat,
Lluís Puig va valorar posi-
tivament la declaració da-
vant dels tres jutges
d’apel·lació que examinen
la seva extradició. Espe-
cialment, perquè va entre-
veure força interès entre
els magistrats belgues,
que ara es prendran un
temps de reflexió aprofi-
tant el recés de Nadal.

El dia 7 de gener el Tri-

bunal d’Apel·lació decidirà
què fa amb l’extradició de
Puig: acceptar-la, rebut-
jar-la o passar la pilota a un
altre tribunal per alleuge-
rir la pressió. No es pot
descartar, doncs, com ja
va passar en el cas del ra-
per Valtònyc, que els jut-
ges tinguin dubtes sobre
com aplicar el dret euro-
peu o el belga i preguntin al
Tribunal de Justícia de la
UE o al Tribunal Constitu-
cional belga.

Per exemple, podrien
preguntar en una prejudi-
cial a Luxemburg si han
d’entrar o no a valorar la
competència del Suprem
en la causa de l’1-O per re-
soldre l’euroordre. Ara bé,
ni l’exconseller ni la fisca-
lia belga han demanat que
es faci aquest pas i, per
tant, allargar aquesta saga

judicial està en mans úni-
cament dels jutges bel-
gues. Si, per contra, Apel-
lació té molt clar com ha
de resoldre i emet una sen-
tència el dia 7 de gener, la
defensa de Puig i la fiscalia
belga només tindran 24
hores per recórrer davant
del Tribunal de Cassació,
última instància judicial a
Bèlgica que examinaria si
el procés judicial ha estat
correcte.

Aquest últim pas es po-
dria liquidar en qüestió de
setmanes o, fins i tot, de
dies perquè és difícil que
Cassació admeti el re-
curs. ■

a La justícia belga es tornarà a pronunciar l’endemà de Reis sobre l’extradició de l’exconseller
a El Tribunal d’Apel·lació estudia el recurs per la denegació de l’euroordre en primera instància

Bèlgica fixa el 7 de gener
per decidir sobre Lluís Puig

– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –

L’exconseller de Cultura exiliat Lluís Puig, sortint ahir del Palau de Justícia de Brussel·les ■ ACN

Brussel·les

Natàlia Segura
Raventós

Després de la condemna per
l’1-O i de dos intents fallits
d’extradició per rebel·lió, el
Suprem espanyol va tornar a
reclamar Puig el novembre
del 2019 només per un delic-
te de malversació vinculat a
una factura de 200.000 eu-
ros relacionada amb l’orga-
nització del referèndum de l’1
d’octubre. Si el Tribunal
d’Apel·lació belga pren ara
una decisió el marge de ma-

niobra serà curt. El Tribunal
de Cassació és l’última ins-
tància judicial a Bèlgica, però
només entra a estudiar es-
trictament si l’afectat ha tin-
gut un judici just. Aquest tri-
bunal atén més qüestions de
forma que no pas de contin-
gut judicial i no es fixa a ana-
litzar el fons de l’assumpte.
Per això, en la majoria de ca-
sos desestimen ràpidament
la petició.

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — —

El desenllaç, més a prop

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — —

La data

7.01.2021
Dia en què la justícia belga
decidirà, finalment, sobre
l’extradició de l’exconseller
Lluís Puig.

El president del Parla-
ment, Roger Torrent, es
va reunir ahir amb el por-
taveu de la Xarxa Ciutada-
na SARE i exconseller de
Justícia del País Basc, Jo-
seba Azkarraga, amb qui
va abordar la situació dels

presos d’ETA a l’Estat es-
panyol. La trobada, al des-
patx d’audiències del Par-
lament, va servir perquè
Azkarraga exposés els ob-
jectius de l’entitat, que són
posar fi a la dispersió dels
presos, que deixin d’estar
en primer grau i en aïlla-
ment i que s’alliberin els
malalts. ■

Torrent aborda la
situació dels presos
d’ETA amb Azkarraga

Redacció
BARCELONA

Azkarraga i Torrent, ahir al Parlament ■ ACN

Foment del Treball sol·lici-
tarà al Defensor del Poble
la interposició d’un recurs
al Tribunal Constitucional
(TC) perquè l’impost de
patrimoni previst en el
pressupost espanyol “des-
aparegui”. El president de
la patronal, Josep Sán-
chez Llibre, sosté que es
tracta d’una taxa “confis-

catòria” que “atempta”
contra l’article 31.1 de la
Constitució i grava els ren-
diments sobre l’estalvi
prèviament pagats pels
contribuents a través de
l’impost sobre la renda.
D’altra banda, Sánchez
Llibre demana al govern
espanyol que obri la porta
a condonar una part dels
crèdits ICO per permetre
la viabilitat de les empre-
ses en situació “crítica”. ■

Redacció
BARCELONA

Foment vol dur al TC
l’impost de patrimoni
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El Tribunal General de la
Unió Europea (TGUE) va
celebrar ahir a Luxemburg
una vista pel recurs de les
entitats contra la denega-
ció de la iniciativa per part
de la Comissió Europea.
Després d’interrogar les
parts, entre aquestes el
mateix Estat espanyol, du-
rant gairebé tres hores els
tres jutges del tribunal de
primera instància de la UE
decidiran en els pròxims
mesos si tomben o no la
desestimació de Brussel-
les. Una resolució contra la
qual es podrà recórrer al
Tribunal de Justícia de la

Unió Europea.
En espera d’una respos-

ta, l’advocat de l’ANC i el
CpR, Gonzalo Boye, valora
positivament l’interès dels
magistrats europeus en el
cas. El lletrat no descarta
que les entitats reformulin
la ICE si perden el cas al
TGUE, però de moment es
mantenen a l’expectativa.

“La Comissió Europea té
voluntat nul·la per trami-
tar aquesta ICE”, va criti-
car Boye a la sortida dels
jutjats.

A més de retreure a l’ex-
ecutiu europeu que no ha-
gués motivat prou el rebuig
de l’ICE, l’ANC i el CpR acu-
sen Brussel·les “amagar-se
darrere un defecte formal”
per bloquejar el debat pú-
blic sobre la situació a l’Es-
tat espanyol que represen-
taria una campanya de su-
port a la iniciativa inde-
pendentista. “El problema
real és que no volen entrar
en el fons, que és el mal-
tractament a les minories i
el risc de problemes sistè-
mics a Espanya”, va reblar
Boye davant del tribunal.

Per la seva banda, la Co-
missió Europea va defen-
sar ahir la seva motivació
del rebuig de la ICE, que in-
sisteixen que és per un de-
fecte formal. En concret, la
va rebutjar perquè aquesta
no “convidava” explícita-
ment a la Comissió a “pre-
sentar una proposta d’acte
jurídic”.

“La justificació és breu,
però suficient”, ha rebatut
l’advocada de la CE, Maria-
Isabel Martinez del Peral,
que no veu necessari apor-
tar una “gran explicació”.
També va treure ferro al
cas. “No és tan dramàtic
que es denegui la petició
perquè es pot reformular”,
va reblar Martinez del Pe-
ral. La defensa de l’ANC i el
CpR argumenta que, preci-
sament, han portat el cas
als tribunals perquè sense
saber els motius exactes
no poden esmenar els er-
rors. Segons Boye, si Brus-
sel·les hagués “fonamen-
tat” bé la denegació, hau-
rien fet “quatre canvis” al
text i l’haurien tornat a
presentar. “El problema no
és com s’ha demanat, sinó
el que s’ha demanat”, va
anticipar Boye. ■

Batalla judicial a la UE per
una iniciativa contra l’Estat
a L’Assemblea Nacional Catalana i el Consell per la República recorren als tribunals europeus per
engegar la iniciativa ciutadana europea (ICE) per qüestionar el tracte espanyol a l’independentisme

– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — —

La frase
Brussel·les

Natàlia Segura
Raventós

“El problema no és
com s’ha demanat,
sinó què s’ha
demanat”

Gonzalo Boye
ADVOCAT

L’advocat Gonzalo Boye ahir davant el Tribunal General de
la Unió Europea (TGUE) ■ ACN
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L’alcaldessa de l’Hospita-
let i presidenta de la Dipu-
tació de Barcelona, Núria
Marín, va ser detinguda
ahir mentre declarava a la
comissaria de la Verneda i
posada de seguida en lli-
bertat, investigada per
tres delictes relacionats
amb el cas del Consell Es-
portiu: prevaricació, mal-
versació i omissió del deu-
re de perseguir delictes. La
va citar la unitat de delin-
qüència econòmica i fiscal
(UDEF) de la Policía Na-
cional, que investiga un
presumpte desviament de
subvencions públiques.

El cas va esclatar el pas-
sat 10 de juny, quan la Po-
licía Nacional va escorco-
llar la seu del Consell Es-
portiu de l’Hospitalet, una
entitat privada dedicada a
la promoció de l’esport es-
colar, la comissió directiva
de la qual té sis represen-
tants municipals. Van de-
tenir-ne el director,
Eduard Galí; el regidor
d’Esports i president de la
comissió directiva, Cristo-
bal Plaza, i la segona ti-
nent d’alcaldia i vocal
d’aquesta, Cristina Alcá-
zar. El jutjat número 2 de
l’Hospitalet investigava si
l’entitat va destinar a ús
particular algunes ajudes
públiques que gestiona, i si
va justificar les subven-
cions concedides mitjan-
çant documentació falsa.
S’investiga si la trama va
ocultar 400.000 euros en
els comptes de 2019 quan
va presentar una doble
realitat comptable amb
900.000 euros. A la causa
s’han investigat, poste-
riorment, deu persones
més, vinculades a entitats
esportives representades
al consell o treballadors
d’aquest. Entre aquestes
es va detenir el secretari
general d’Esports de la Ge-
neralitat, Gerard Figue-
ras.

Marín va ser citada di-
lluns per declarar com a

testimoni a la UDEF, però
un cop a la comissaria li
van comunicar que estava
investigada i li van pregun-
tar si volia declarar. L’alcal-
dessa ho va fer durant tres
hores, acompanyada del
seu advocat, Fermín Mora-
les. En el transcurs de la
declaració va ser detingu-
da i va ser posada en lliber-
tat. El jutjat no havia orde-
nat la detenció.

L’alcaldessa va afirmar
en una roda de premsa a la
tarda que no veu motius
per dimitir i que demanarà
al jutjat que la citi per de-
clarar com abans millor.
“No dimitiré perquè penso
que no hi ha motius”, va
afirmar. Marín està també
en espera de donar explica-
cions a la comissió d’Afers
Institucionals del Parla-

ment, a proposta d’ERC i
de Catalunya en Comú. El
calendari, però, avança, i
queden només deu dies
perquè el Parlament es dis-
solgui amb motiu de les
eleccions del 14 de febrer.
El portaveu del grup muni-
cipal d’ERC, Antoni Gar-
cia, va avançar ahir que si
cal tornar a demanar les
explicacions de Marín, Al-
cázar i Plaza al nou Parla-
ment ho faran.

Tots els partits van arre-
metre contra Marín. El
portaveu d’ERC a la Dipu-
tació, Dionís Guiteras, en
va demanar la dimissió i
que JxC trenqui el pacte
amb el PSC a l’organisme
que presideix Marín. Per a
Cs, el cas demostra que “el
PSC està inhabilitat per
obrir una nova etapa de
convivència i regenera-
ció”, segons Carlos Carri-
zosa. Els comuns lamen-
ten que “el mal que s’està
fent a la ciutat per la pre-
sumpta corrupció del Con-
sell Esportiu és incalcula-
ble”, segons la portaveu del
grup municipal, Ana Gon-
zález. Només el PSC va sor-
tir en defensa de l’alcaldes-
sa. El partit va demanar

respecte per la presumpció
d’innocència i va reiterar
“la total confiança” en l’al-
caldessa.

Marín va ser alertada de
les presumptes irregulari-
tats el febrer passat pel ti-
nent d’alcaldia d’Educació,
Esports i Joventut. Jaume
Graells. Segons fonts mu-
nicipals, Marín va dema-
nar la revisió de les subven-
cions i la interventora mu-
nicipal li va comunicar que
estaven totes justificades i
auditades correctament.
Paral·lelament, el Consell
Esportiu va demanar una
auditoria externa que no
ha arribat a concloure per-
què la UDEF s’ha apropiat
del material en estudi.
Graells, que va lamentar
no haver rebut suport del
seu partit, va dimitir de les
seves responsabilitats pe-
rò continua com a edil al
PSC. Alcázar continua
com a segon tinent d’Espai
Públic, Habitatge, Urba-
nisme i Sostenibilitat i Pla-
za, que va dimitir com a
edil d’Esports, continua
com a regidor de Bellvitge i
Gornal. Marín apel·la a la
presumpció d’innocència
per mantenir-los. ■

a L’alcaldessa de l’Hospitalet va ser detinguda mentre declarava a la Verneda
a La UDEF estudia el seu paper en una presumpta desviació de subvencions

Rosa M. Bravo
L’HOSPITALET DE LLOBREGAT

Núria Marín, investigada
per tres delictes en el cas
del Consell Esportiu

“No dimitiré perquè
penso que no hi
ha motius”

Núria Marín
ALCALDESSA DE L’HOSPITALET I
PRESIDENTA DE LA DIPUTACIÓ
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La frase

Marín, en una roda de premsa després de la seva detenció ■ ACN

El pla estratègic de Serveis
Socials 2020-2024 del go-
vern preveu un major pes
de la prevenció i ampliar
l’abast d’intervenció als ni-
vells dels altres dos pilars
de l’estat del benestar: la
salut i l’educació. Per
aquest motiu, el full de ru-
ta del departament pre-
veu incorporar un profes-
sional de referència per
cada persona que entri en
el sistema d’assistència
social i que acompanyarà
aquesta persona al llarg
del seu cicle vital, una figu-
ra similar a la del sistema
de Salut. Així ho va expli-
car ahir el conseller de
Treball, Afers Socials i Fa-
mílies de la Generalitat,
Chakir el Homrani, du-
rant la presentació del pla
l’endemà que ja n’avancés
el contingut al Parlament,
anunciant que per fer-ho
possible s’incorporarà gra-
dualment fins a 16.700
nous professionals al sis-
tema, posant d’exemple
que es vol dotar d’un su-
port jurídic o psicològic i
de dos terapeutes a cada
àrea bàsica de serveis so-
cials, o reforçar el personal
administratiu.

Per fer aquestes con-
tractacions es preveu in-
crementar el pressupost
en 917,7 milions d’euros el

2025, un 73% més. El pla
es vertebrarà sobre cinc
eixos: les persones i els
professionals; la plena in-
tegració de sistema; una
visió comunitària; gover-
nança i treball de consens,
i, finalment, una bona re-
lació entre l’atenció social
i la resta de sistemes pú-
blics. En una primera fase,
segons la directora de Ser-
veis Socials, Meritxell Be-
nedí, s’abordarà la refor-
ma del sistema d’atenció
social per poder, durant la
segona fase, realitzar un
augment en la cobertura a
tot el territori d’una mane-
ra més senzilla. ■

a El pla estratègic del govern preveu
incorporar un professional de referència
per cada ciutadà que necessiti assistència

Més prevenció
i 16.700 nous
treballadors a
serveis socials

Redacció
BARCELONA

El conseller El Homrani a la comissió de Treball, Afers
Socials i Famílies de dimecres al Parlament ■ ACN

“Un dels reptes que
ens plantegem és el
dret a envellir a casa,
i no es pot fer sense
autonomia personal”
Chakir el Homrani
CONSELLER DE TREBALL, AFERS
SOCIALS I FAMÍLIES

1,5
milions de persones es pre-
veu atendre directament. Ac-
tualment es dona servei a
850.000 persones.
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